
Boligselskabet BSB Årslev 

Afdeling 7865 
 

 31. marts 2023

  

Referat af ordinært afdelingsmøde torsdag den 30. marts 2023 kl. 19.00, i Årslev Forsam-

lingshus, Bystævnet 13, 5792 Årslev 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent, referent og stemmeudvalg 
Flemming Aalund blev valgt til dirigent. Bjarne Buch Banke blev valgt til referent, 

stemmeudvalg vil blive valgt, hvis behovet opstår. 
2. Afdelingsbestyrelsens beretning 

Afdelingsbestyrelsens beretning er vedlagt som bilag.   
3. Fremlæggelse af afdelingens årsregnskab for perioden 01.10.21 – 30.09.22 til orientering 

Kim Hybel fremlagde årsregnskabet  
4. Fremlæggelse af afdelingsbudget for perioden 01.10.23 – 30.09.24 til godkendelse 

Kim Hybel fremlagde budgettet. Budgettet blev godkendt. 
5. Behandling af indkomne forslag 

Der var ikke indkommet nogle forslag.  

6. Valg af formand for afdelingsbestyrelsen for 2 år  

Hvis den valgte formand stopper inden udløb af valgperioden, indtræder suppleanten i besty-

relse, hvorefter bestyrelsen konstituerer sig med formand – indtil førstkommende ordinære 

afdelingsmøde. På valg er: 

Intet valg, da Helene Christensen er valgt frem til 2024 

7. Valg af afdelingsbestyrelsesmedlemmer for 2 år.  

På valg er Peder Larsen. Peder Larsen blev genvalgt. 

Flemming Aalund er valgt frem til 2024 

8. Valg af suppleanter til afdelingsbestyrelsen for 1 år.  

På valg er 1. suppleant: Lone Kjær og 2. suppleant: VAKANT 

Lone Kjær genopstillede ikke, som 1. suppleant blev Bente Marie Udesen valgt og 

som 2. suppleant blev Karina Karvits valgt. 

9. Eventuelt valg af repræsentantskabsmedlemmer for 1 år samt eventuelle suppleanter. 

Afdelingsmødet har tidligere besluttet, at afdelingsmødet/afdelingsbestyrelsen vælger afdelin-

gens 2 repræsentantskabsmedlemmer. På valg er Vivi Johansen, Helene Christensen, 

Flemming Aalund og Bente Marie Udesen. 

Vivi Johansen genopstillede ikke. Helene Christensen, Flemming Aalund og Bente 

Marie Udesen blev genvalgt. 

10. Eventuelt 

Der blev spurgt til, hvordan man får de grønne poser til madaffald. Disse får man 

udleveret ved at henvende sig på den lokale genbrugsplads. 

 

Der blev spurgt til, hvornår affaldsøerne bliver færdige. Det forventes, at alle affald-

søer er lavet inden udgangen af april 2023. 

 

Der blev spurgt til, hvornår stien mellem Knud Bankesgyden og Mellemløkken bliver 

lavet. Anlægget af stien vil blive lavet i løbet af 2023, og samtidig vil man finde ud 

af, hvor skellet går mod Mellemløkken og hvem, der skal vedligeholde det hegn, der 

er her. 

 

Der blev spurgt ind til, hvad der skal ske med grunden ved Knud Bankesgyden 15-

101, hvor der ikke er bygget på. Her blev det oplyst, at Faaborg-Midtfyn Kommune 

pt. ikke har flere penge, der kan bygges almene boliger for de næste år, og at man 

derfor må afvente, til der igen er penge i kassen.  

Vend → 



 

 

 

 

Der blev spurgt til, hvordan det går med at få lagt fjernvarme ind. Der blev infor-

meret om, at man er i dialog med Fjernvarme Fyn. Fjernvarme Fyn vil blive rykket 

for en tidsplan. Der vil på et senere tidspunkt blive indkaldt til et ekstraordinært af-

delingsmøde, hvor økonomien vil blive forelagt, og at man skal stemme om den ud-

gift, der er, ved at få etableret fjernvarme. 

 

Der blev orienteret om, at der i løbet af efteråret 2023 vil blive lavet en gennem-

gang af Kund Bankesgydens lige husnumre for at finde ud af, hvilke vinduer, der 

skal udskiftes i budgetåret 2023/2024. 

 

 

Balance: kr. 10.756.000 

 

Lejeregulering:  0 % eksklusive huslejeharmonisering 

 

Bestyrelsen består herefter af: 

Formand:    Helene Christensen 

Best. Medl.: Flemming Aalund 

Best. Medl.: Peder Larsen 

1. suppleant: Bente Marie Udsen 

2. suppleant: Karina Karvits 

 

 

 

 

Med Venlig Hilsen  

 

 

Bjarne Buch Banke 

Driftsleder  


